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Now a major motion picture from Fernando Meirelles, the Academy Award-nominated
director of City of God

The Constant Gardener is a magnificent exploration of the new world order by one of
the most compelling and elegant storytellers of our time. The novel opens in northern
Kenya with the gruesome murder of Tessa Quayle--young, beautiful, and dearly
beloved to husband Justin. When Justin sets out on a personal odyssey to uncover the
mystery of her death, what he finds could make him not only a suspect among his own
colleagues, but a target for Tessa's killers as well.

A master chronicler of the betrayals of ordinary people caught in political conflict, John
le Carre portrays the dark side of unbridled capitalism as only he can. In The Constant
Gardener he tells a compelling, complex story of a man elevated through tragedy as
Justin Quayle--amateur gardener, aging widower, and ineffectual
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bureaucrat--discovers his own natural resources, and the extraordinary courage of the
woman he barely had time to love.

作者介绍: 

John le Carré, the pseudonym of David John Moore Cornwell (born 19 October 1931 in
Poole, Dorset, England), is an English author of espionage novels. Le Carré has resided
in St Buryan, Cornwall, Great Britain, for more than 40 years, where he owns a mile of
cliff close to Land's End.
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2014-02-05 在读

-----------------------------
正在听，还挺有意思，怪不得出版就被拍成电影了。电影永远没时间看完，听听书好了
。

-----------------------------
在book club结束N周后终于读完了...惭愧

-----------------------------
圣诞节如果被工作所累出不了远门就打算把这个看一看。师妹淘学校跳蚤市场入了一本
送给我。非小说类读物（论文除外）一概不看。

-----------------------------
真的是没有高潮的结尾额......

-----------------------------
读不下去, 节奏太慢, 又对政治斗争阴谋类的情节不感兴趣, 中途结束了.

-----------------------------
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书评

如题，边看边记，随时更新，书评最后写。
1、肯尼亚有一种昆虫，连具有豁免权的外交官都难逃其掌。 Or perhaps he had been
squirting mosquito spray at some Kenyan insect from which even diplomats are not
immune.（一语双关） 2、Woodrow（以下用W）告诉Justin （以...  

-----------------------------

-----------------------------
勒卡雷是我的偶像，然而这本中文翻译小说，却给勒卡雷抹了黑。通篇胡言乱语不着边
际故弄玄虚，实在不相信这是勒卡雷的原文原义！  
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-----------------------------
作为现代惊险小说的杰出作家，勒卡雷的笔端流淌出的总是一如严肃文学一样的严谨与
思考
即使在他最有名的斯迈利系列中，也总浮现着一种灰色的情绪：这里，没有胜利者。这
是不是勒卡雷对世界的看法，我不知道。不过，总使我想起一本书名：《这个世界会好
吗？》 贾斯丁，似乎就是...  

-----------------------------
The Constant Gardener_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd

	The Constant Gardener
	标签
	评论
	书评


